



[EN] Intern | Design UX/UI (f/m/x)

Stuttgart, Germany

zigzag is an independent, international design agency with a focus on user experience and digital product design. We accompany and guide our clients through the entire product development process, from strategy, user research, interaction, and visual design, to prototype and software development.

Since our foundation in 2012, our team has been working for Fortune 500 companies and start-ups in various industries such as financial services, transportation, automotive, health care, and more. Awards including the iF Design Award, Red Dot Design Award, and the German Design Award testify to the excellence of our work.

We believe this excellence is rooted in collaboration, trust, curiosity, passion, and diverse teams based on mutual respect. That is why zigzag is all about people; people who share our values and jointly strive to bridge user needs, business, technology, community, and the planet.

Want to join? We're looking for talented interns to join our dedicated design team in Stuttgart, Germany, starting from March.

RESPONSIBILITY - What You Will Do

- You will be part of the design team, developing innovative and advanced visual design, motion design, typography and screen layouts for software, apps, websites, and other interactive media
- You will work closely with our development team to create state-of-the-art digital experiences
- You will participate in user and design research, design strategy, information architecture development, and interaction design for diverse digital products
- You will assist in preparing client presentations and design documents for regular client check-ins

SKILLS - What You Must Have

- Curiosity, creativity & passion for design, technology, and making amazing experiences
- Proactive team player with strong written and verbal communication skills in German and English
- Some experience in visual design, user interface design, and UX concepts
- Interest in technology and prototyping
- Confident in using Figma, Keynote, and Adobe products

- You should pursue a degree in an accredited bachelor's or master's programme in Europe in e.g. Interaction Design, User Experience Design, Visual Communication Design, or similar, which requires a mandatory internship of six (6) months. You must be eligible to legally work and live in Germany, as we cannot support VISA needs for internship roles

BENEFITS - What We Offer

- Work within a dedicated team of multidisciplinary and international professionals
- Challenging projects for global clients in a surrounding without hierarchies and restraints
- Opportunity to pursue your interests and to implement own ideas
- Work in a modern and welcoming studio atmosphere, located in the heart of Stuttgart
- Competitive and fair financial compensation of EUR 1,200.- gross
- State-of-the-art hardware and equipment
- Regular team events, joint fitness sessions, free drinks, coffee, snacks, and fresh fruit

Feeling this could be you? Do not hesitate to contact us!

Please apply online using this [link](#) or send us an e-mail along with your CV and portfolio to [**play@zigzag.is**](mailto:play@zigzag.is).

By sending an e-mail you confirm to our data privacy statement for e-mail applications. Find more information [here](#).

Any open questions? We are looking forward to hearing from you!

Sandra Hangst
Junior Manager People & Operations

zigzag GmbH
Kronprinzstr. 11
70173 Stuttgart
Germany

play@zigzag.is
+49 711 504 547 12

www.zigzag.is



[DE] Intern | Design UX/UI (f/m/x)

Stuttgart

zigzag ist eine international tätige Designagentur mit Schwerpunkt auf User Experience und digitalem Produktdesign. Wir begleiten unsere Kunden im gesamten Entwicklungsprozess, von Produktstrategie, User Research, Konzeption, Interaktions- und Visual-Design bis hin zu Prototyp- und Software-Entwicklung.

Seit unserer Gründung im Jahr 2012 arbeitet unser Team für Fortune-500-Unternehmen und Start-ups in verschiedensten Branchen wie Finanzdienstleistungen, Mobilität, Automobil, Gesundheitswesen und mehr. Auszeichnungen wie der iF Design Award, der Red Dot Design Award und der German Design Award zeugen von der Exzellenz unserer Arbeit.

Wir glauben, dass diese Exzellenz in Zusammenarbeit, Vertrauen, Neugier, Leidenschaft und vielfältigen Teams, die auf gegenseitigem Respekt basieren, wurzelt. Daher dreht sich bei zigzag alles um Menschen – solche, die unsere Werte teilen und gemeinsam daran arbeiten, eine Brücke zwischen Nutzerbedürfnissen, Wirtschaft, Technologie, Gemeinschaft und dem Planeten zu schlagen.

Du möchtest Teil unseres Teams werden? Wir sind auf der Suche nach einem Design Intern, der unser multidisziplinäres Team in Stuttgart ab März verstärkt.

RESPONSIBILITY - Deine Aufgaben

- Du wirst Teil unseres Designteams und innovative sowie fortschrittliche visuelle Designs, Motion Designs, Typografie und Screen-Layouts für Software, Apps, Websites und andere interaktive Medien entwickeln
- Du arbeitest eng mit unserem Entwicklungsteam zusammen, um digitale Erlebnisse auf dem neuesten Stand der Technik zu gestalten
- Du nimmst an Nutzer:innen- und Designforschung, Designstrategie, Informationsarchitektur und Interaktionsdesign für vielfältige digitale Produkte teil
- Du unterstützt bei der Vorbereitung von Präsentationen und Designdokumentationen für regelmäßige Kund:innen-Check-ins

SKILLS - Dein Profil

- Neugier, Kreativität & Leidenschaft für Design, Technologie und großartige Erlebnisse
- Proaktive:r Teamplayer:in mit ausgeprägten schriftlichen und mündlichen Kommunikationsfähigkeiten in Deutsch und Englisch
- Erste Erfahrung in Visual Design, User Interface Design und UX-Konzepten

- Interesse an Technologie und Prototyping
- Sicherer Umgang mit Figma, Keynote und Adobe-Produkten
- Du bist in einem anerkannten Bachelor- oder Masterstudiengang in Europa eingeschrieben (z. B. Interaction Design, User Experience Design, Visuelle Kommunikation oder ein ähnlicher Studiengang) und suchst ein Pflichtpraktikum. Du musst berechtigt sein, legal in Deutschland zu leben und zu arbeiten, da wir keine Visa-Unterstützung für Praktikumsstellen anbieten können

BENEFITS - Was wir bieten

- Verantwortungsvolle und vielseitige Aufgaben in einem innovativen Unternehmen mit flachen Hierarchien
- Viel Raum zur Gestaltung und Weiterentwicklung innerhalb eines internationalen Teams
- Angenehmes Arbeitsumfeld in schöner Innenstadtlage
- Attraktive und faire Vergütung in Höhe von 1.200,- EUR brutto monatlich
- State-of-the-art Hardware und Equipment
- Regelmäßige Teamevents, gemeinsame Fitness-Sessions sowie freie Getränke, Kaffee, Snacks und frisches Obst

Klingt interessant? Dann bewirb dich online über diesen [Link](#) oder sende uns eine E-Mail mit deiner aussagekräftigen Bewerbung unter Angabe des möglichen Eintrittstermins an [**play@zigzag.is**](mailto:play@zigzag.is).

Mit dem Absenden einer E-Mail erklärst du dich mit unserer Datenschutzerklärung für E-Mail-Bewerbungen einverstanden. Weitere Informationen findest du [hier](#).

Bei Fragen melde dich gerne. Wir freuen uns, von dir zu hören!

Sandra Hangst
Junior Manager People & Operations

zigzag GmbH
 Kronprinzstr. 11
 70173 Stuttgart
 Germany

play@zigzag.is
 +49 711 504 547 12

www.zigzag.is